

August 24, 2020

Haines family,

Hope everyone is having an enjoyable and safe summer. I would like to welcome our new and returning families to Haines. Go WILDCATS!

If you have not read the updated [remote learning guidance](#), please review it for additional information on how we will begin the school year on Tuesday, September 8, 2020.

We are sharing our [Way of the Wildcats Shared Agreements](#) for Remote Learning so please go read, review, and go over it with your child.

If you need a device for the fall- please email your child's name/grade level to [haineses@cps.edu](mailto:haineses@cps.edu). Please share this with your friends as many of our Haines families are not receiving emails. You do not have to email us again if you sent a request already.

Teachers will contact students and families by September 4th and we will have it posted at the school's main door on Friday, September 4th.

The remote schedule will be posted on the school's website soon- under the icon- REMOTE LEARNING.

Note that the beginning of this school year will look different, but we are excited for what is to come.

Bookmark the school's website - [www.haines.cps.edu](http://www.haines.cps.edu) and follow us on IG and Twitter [@Haines\\_CPS](#) and on Facebook [@HainesCPS](#)

If you need anything or have any questions, please email Principal Moy Davis at [camoy@cps.edu](mailto:camoy@cps.edu).

Have an awesome week!

各位興氏學校家庭：

希望大家渡過了一個愉快而安全的夏天。我要歡迎我們的新舊家庭回來興氏學校，「野貓精神」加油！

如果您尚未閱讀更新了的「[遠程學習指南](#)」，敬請查閱，以獲取有關我們將在2020年9月8日星期二開學的更多信息。

我們與大家共享興氏學校的「[野貓精神之遠程學習](#)」共享協議，各位家長請與您的孩子一起並仔細閱讀。

如果您需孩子需要秋季上網學習用的電子設備，請通過電子郵件，將孩子的姓名/年級資料，發送到 [haineses@cps.edu](mailto:haineses@cps.edu)。亦請與其他家長朋友分享此信息，因為有許多興氏家庭，都係沒有收到學校發出的電子郵件。如果您已經發送了需要電子設備的請求，則無需再次給我們發送電子郵件（若家中有電腦或平板電腦給孩子使用，亦不需要向學校申請借用電子設備了）。

老師將在9月4日之前與學生和家庭聯繫，有關上課程序表及編班安排，請各位耐心等待。同時我們將在9月4日（星期五）將這些資料張貼在學校的大門上。而「遠程學習時間表」將很快發佈在學校的網站上「遠程學習」的標誌上。

要知道本學年的開始，看起來會與以往有所不同，但是我們對即將開始的新學年，感到興奮！

請把興氏學校的網站地址，添加在手提電話的書籤 [www.haines.cps.edu](http://www.haines.cps.edu)，並在以下的社交媒體 IG 和 Twitter @Haines\_CPS 和 Facebook @HainesCPS上關注我們學校的一切近況，

如果您有任何需要或有任何疑問，請給梅綺雯校長發送電子郵件至 [camoy@cps.edu](mailto:camoy@cps.edu)。

祝你有個美好的一週！